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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Melkquota  -  Prijsvorming

Sedert enige tijd zijn de melkquota afgeschaft.

De melkveehouders zijn dus vrij om een door hen gekozen hoeveelheid melk te 
produceren.

Wat is het oordeel van de minister m.b.t. de prijsvorming en de rol van de overheid in 
deze materie?



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 1036 van 23 september 2015
van RIK DAEMS

De prijs wordt bepaald op de markt. De laatste maanden is de prijs sterk gedaald, maar 
deze daling had zich al ingezet vóór het einde van de melkquota en staat hier dus los 
van. Een dalende prijs op de markt impliceert dat de markt opnieuw op zoek is naar een 
evenwicht tussen vraag en aanbod.

De overheid kan en mag niet prijsregulerend werken. Ik hecht echter veel belang aan 
alle factoren die meer transparantie omtrent prijzen kunnen teweegbrengen, zodat de 
handelspositie van de landbouwer versterkt wordt. Mijn grootste bezorgdheid is een 
evenwichtige machtspositie van alle schakels in de keten. Daarom wil ik de ontwikkeling 
van producentenorganisaties in de zuivelsector verder aanmoedigen, bijvoorbeeld via 
opstartsteun voor producentenorganisaties.


